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Abstract (en)
The brush is of the type comprising a fixed hollow brush body (1) and a series of small bars (4) carrying teeth (3). The small bars (4) are housed
freely in shaped cavities (6) at the periphery of rotating device with crosspieces (7, 8) which is mounted axially in the brush body (1). The teeth
(3) are straight and the axes of the orifices (5) provided in the brush body (1) for the teeth (3) to pass through are substantially tangential to the
periphery of the brush body (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
La brosse est du type comportant un corps de brosse creux fixe (1) et une série de barrettes (4) portant des dents (3). Les barrettes (4) sont logées
librement dans des cavités (6) conformées à la périphérie d'un dispositif rotatif à croisillons (7, 8) monté axialement dans le corps de brosse (1).
Les dents (3) sont rectilignes et les axes des orifices (5) prévus dans le corps de brosse (1) pour le passage des dents (3) sont substantiellement
tangents à la periphérie du corps de brosse (1).
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